
Protokół nr XXI/2020 

z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 30 kwietnia 2020 roku w trybie zdalnym - korespondencyjnie 

 
W dniu 28 kwietnia Burmistrz Miasta Zawidów Robert Łężny złożył wniosek o zwołanie sesji 

Rady Miejskiej w Zawidowie na dzień 30 kwietnia 2020 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z koniecznością minimalizowania procesu 

rozprzestrzeniania się koronawirusa SARS-CoV-2 i działając na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 506 ze zm.) oraz art. 15zzx 

ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 374 z zm.) zwołał na wniosek Burmistrza Miasta 

Zawidów Roberta Łężnego XXI sesję Rady Miejskiej w Zawidowie na dzień 30 kwietnia 2020 r. 

na godz. 10:00, zarządzając zdalny tryb obradowania w formie korespondencyjnej z niżej 

przedstawionym porządkiem obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa  

                  na rok 2020. 

3. Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów  

                 dzierżawy na 5 lat po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od  

                 nieruchomości. 

5. Podjęcie uchwały wprowadzenia za część roku 2020, zwolnienia z podatku od  

                 nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem  

                 działalności gospodarczej, grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa  

                 uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji  

                 ekonomicznych z powodu COVID-19. 

 

Sesja Rady Miejskiej odbyła się w godzinach od 10:00 do 15:00. Radni mieli możliwość 

zadawania pytań, zgłaszania uwag i oddania głosów w następujących godzinach: 

• 10:00-13:00 – zadawanie pytań pracownikom Urzędu za pomocą rozmowy 

telefonicznej,  

• 13:00-15:00 – oddanie głosu i dostarczenie kart do głosowania do Urzędu Miejskiego 

w Zawidowie.  

O godzinie 15:00 Inspektor ds. obsługi kancelaryjnej organów gminy Izabela Matuszczyk 

dokonała przeliczenia kart do głosowania oraz oddanych głosów, które wyglądały następująco:  

2. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa  

                 na rok 2020. 

Radna Danuta Lachowicz zadała pytanie, czy do budżetu gminy wpłynęły środki z Funduszu 

Dróg Samorządowych na przebudowę ul. Plac Zwycięstwa.  



Sekretarz Miasta Zawidów Marcin Rogacki odpowiedział, że środki będą wpływać sukcesywnie 

po przeprowadzonym przetargu i określonym harmonogramie płatności.  

Głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta 

Zawidowa na rok 2020. 

Radna Anna Bartnik – za przyjęciem. 

Radny Tomasz Bednarz – za przyjęciem. 

Radny Andrzej Bogdanowicz – za przyjęciem. 

Radny Grzegorz Drabko – za przyjęciem. 

Radny Kamil Kozłowski – za przyjęciem. 

Radna Danuta Lachowicz – za przyjęciem  

Radny Andrzej Majewski – za przyjęciem.  

Radna Renata Marciniak – za przyjęciem.  

Radny Andrzej Pilarski – za przyjęciem.  

Radny Mirosław Ptak – za przyjęciem.  

Radna Monika Rokicka – za przyjęciem.  

Radny Damian Ryż – za przyjęciem. 

Radny Rafał Ryż – za przyjęciem.  

Radny Jerzy Stankiewicz – za przyjęciem. 

Radna Elżbieta Wójcik – za przyjęciem. 

 

Rada Miejska w liczbie 15 radnych, w głosowaniu korespondencyjnym:/za-15, przeciw-0, 

wstrzymujących się -0/ - podjęła uchwałę nr XXI/98/2020 z dnia 30 kwietnia 2020 r. w 

sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Zawidowa na rok 2020. 

 

3. Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów  

                 dzierżawy na 5 lat po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat.  

 

Pytań nie zadano. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały w wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy na 5 lat po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat.  

 

Radna Anna Bartnik – za przyjęciem. 

Radny Tomasz Bednarz – za przyjęciem. 

Radny Andrzej Bogdanowicz – za przyjęciem. 

Radny Grzegorz Drabko – za przyjęciem. 

Radny Kamil Kozłowski – za przyjęciem. 

Radna Danuta Lachowicz – za przyjęciem  

Radny Andrzej Majewski – za przyjęciem.  

Radna Renata Marciniak – za przyjęciem.  

Radny Andrzej Pilarski – za przyjęciem.  

Radny Mirosław Ptak – za przyjęciem.  

Radna Monika Rokicka – za przyjęciem.  

Radny Damian Ryż – za przyjęciem. 



Radny Rafał Ryż – za przyjęciem.  

Radny Jerzy Stankiewicz – za przyjęciem. 

Radna Elżbieta Wójcik – za przyjęciem. 

 

Rada Miejska w liczbie 15 radnych, w głosowaniu korespondencyjnym:/za-15, przeciw-0, 

wstrzymujących się -0/ - podjęła uchwałę nr XXI/99/2020 z dnia 30 kwietnia 2020 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na 5 lat po umowach 

zawartych na czas oznaczony do 3 lat.  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od  

                 nieruchomości. 

 

Radna Danuta Lachowicz zadała pytanie, czy gmina poradzi sobie finansowo z przedłużeniem 

terminów rat podatku od nieruchomości.  

Sekretarz Miasta Marcin Rogacki odpowiedział, że tak. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku 

od nieruchomości. 

 

Radna Anna Bartnik – za przyjęciem. 

Radny Tomasz Bednarz – za przyjęciem. 

Radny Andrzej Bogdanowicz – za przyjęciem. 

Radny Grzegorz Drabko – za przyjęciem. 

Radny Kamil Kozłowski – za przyjęciem. 

Radna Danuta Lachowicz – za przyjęciem  

Radny Andrzej Majewski – za przyjęciem.  

Radna Renata Marciniak – za przyjęciem.  

Radny Andrzej Pilarski – za przyjęciem.  

Radny Mirosław Ptak – za przyjęciem.  

Radna Monika Rokicka – za przyjęciem.  

Radny Damian Ryż – za przyjęciem. 

Radny Rafał Ryż – za przyjęciem.  

Radny Jerzy Stankiewicz – za przyjęciem. 

Radna Elżbieta Wójcik – za przyjęciem. 

 

Rada Miejska w liczbie 15 radnych, w głosowaniu korespondencyjnym:/za-15, przeciw-0, 

wstrzymujących się -0/ - podjęła uchwałę nr XXI/100/2020 z dnia 30 kwietnia 2020 r.  

w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości. 

 

5. Podjęcie uchwały wprowadzenia za część roku 2020, zwolnienia z podatku od  

                 nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem  

                 działalności gospodarczej, grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa  



                 uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji  

                 ekonomicznych z powodu COVID-19. 

 

Pytań nie zadano. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku 

od nieruchomości. 

Radna Anna Bartnik – za przyjęciem. 

Radny Tomasz Bednarz – za przyjęciem. 

Radny Andrzej Bogdanowicz – za przyjęciem. 

Radny Grzegorz Drabko – za przyjęciem. 

Radny Kamil Kozłowski – za przyjęciem. 

Radna Danuta Lachowicz – za przyjęciem  

Radny Andrzej Majewski – za przyjęciem.  

Radna Renata Marciniak – za przyjęciem.  

Radny Andrzej Pilarski – za przyjęciem.  

Radny Mirosław Ptak – za przyjęciem.  

Radna Monika Rokicka – za przyjęciem.  

Radny Damian Ryż – za przyjęciem. 

Radny Rafał Ryż – za przyjęciem.  

Radny Jerzy Stankiewicz – za przyjęciem. 

Radna Elżbieta Wójcik – za przyjęciem. 

 

Rada Miejska w liczbie 15 radnych, w głosowaniu korespondencyjnym:/za-15, przeciw-0, 

wstrzymujących się -0/ - podjęła uchwałę nr XXI/101/2020 z dnia 30 kwietnia 2020 r.  

w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości. 

O godz. 15:15 zakończono sesję Rady Miejskiej w Zawidowie.  

 

 

                      Protokołowała:                                                                        

                             Izabela Matuszczyk       

      

                                                                            

                                                                                                                

 

 


